
 
 
 
 
 
Til Bestyrelsen for Hornbæk Fjernevarnme A.m.b.a. 

13. maj 2021 
 

 
 
 
 
Vedr. Forslag til behandling ved den ordinære generalforsamling 10. juni 2021 
 
Det har ikke været muligt, at få oplysninger om udgifterne vedrørende sidste års 
reparationsarbejdet på Bøgehøjgårdstien fra Hornbæk fjernvarme. 
Jeg er af den opfattelse, at vi har betalt væsentlig mere for udførelsen af netop dette 
arbejde, end vi skulle have betalt, hvis vores tidligere entreprenør havde udfør det. Jeg 
opfatter min mistanke som begrundet, netop fordi disse oplysninger ikke ønskes 
offentliggjort. 
 
Derfor dette forslag til behandling på generalforsamlingen: 
 
Det pålægges Bestyrelsen og/eller den Daglige leder,  at oplyse generalforsamlingen om 
totalomkostningerne ved reparationsarbejderne på Bøgehøjgårdstien. 
 
 
 
Venlig hilsen, 
 
 
Benny Lund 
Drejervej 6 
3100 Hornbæk 
 


